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07 juni 2023 

Nummer 

 

Bijlagen 

Geen 

 
 

 

Opening en mededelingen  

- Er zijn twee nieuwe projectsecretarissen gestart binnen RDDI. Dat 

levert extra capaciteit op, die ook gedeeltelijk bij ons ingezet kan 

worden. Werkverdeling moet nog goed naar gekeken worden.  

- Donderdag is MT plus heidag. Woensdag is de Werkconferentie 

Open Overheid in het Spoorwegmuseum.  

 

Verslag en actielijst van 30 mei  

- Geen opmerkingen verslag  

- Geen opmerkingen actielijst (zie onderaan) 

- Ter info voor de nieuwe adviseurs: we maken de verslagen 

openbaar, daarom komen er geen namen in voor.   

- Opmerking of er wel gerefereerd moet worden naar clusters in de 

verslagen (bijv. adviseur cluster M&O). Dan kan verwezen worden 

naar de projecten (projectadviseur van project …). RDDI is 

projectenorganisatie.  

 

Actieve openbaarmaking 

- Betreffende de beslisnota’s: aanstaande vrijdag overleg staat 

overleg hierover gepland. Kamerstukkenmodule  is vernieuwd. Dat 

gaat betekenen dat de werkinstructie voor de beslisnota’s ook 

aangepast moet worden. Procedures worden gewijzigd, dus dit 

moet ook in de instructie worden aangepast. Dat is een taak die 

de komende maanden opgepakt moet worden.     

- De derde bijeenkomst van de werkgroep woo-verzoeken en -

besluiten is vandaag geweest. De definitie is zo goed als klaar (in 

de tabel). De procesplaat is besproken. Daarbij werd nog aantal 

complexe punten besproken. Opmerkingen moeten nog goed 

verwerkt worden. Evt. wordt nog gezorgd voor klein 

overdrachtsdocument zodat nieuwe adviseur opmerkingen ook kan 

verwerken. De nieuwste versie van de procesplaat met de 
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toegevoegde opmerkingen wordt snel binnen de werkgroep 

rondgestuurd, zodat men nog kan reageren.  

Je merkt tijdens de bijeenkomst dat er een enorme 

verscheidenheid zit in hoe de organisaties openbaar maken en 

welke technische oplossingen zij daarvoor gebruiken. Het is 

daarom lastig generiek iets voor te schrijven rondom hoe er 

openbaar gemaakt moet worden. Vanuit PLOOI zijn er ook nooit 

technische eisen uitgewerkt voor organisaties rondom het platform 

of de publicatie bij openbaarmaking.  

- Het zou goed zijn als er gekeken wordt naar oplossingen en tools 

die er vanuit marktpartijen en academische partijen al zijn. De 

overheid hoeft dan wellicht een stuk minder te ontwikkelen.  

- Opmerkingen die wij zelf hebben over de Woo-tabel kunnen het 

beste per mail worden gedeeld of op het KIA-platform. Dan 

worden deze het beste behandeld (lastiger uitgebreid te bespreken 

in de context van dit overleg).  

- De reactietermijn op KIA-platform wordt verlengd tot eind juni. De 

reden is dat de brief naar bestuursorganen pas deze week eruit 

gaat. We willen de definitie voorlopig laten vaststellen in de 

Stuurgroep van juli.  

- Voor de werkgroep wetsontwerpen met adviesaanvraag en 

adviezen wordt basisstuk uitgewerkt.  

- Over twee weken is de volgende bijeenkomst van de werkgroep 

organisatie- en bereikbaarheidsgegevens.  

- Voor de werkgroep klachtoordelen wordt een gesprek gepland met 

de Open State Foundation.  

- Vanuit de VNG sluit er een stagiair aan bij een aantal 

werkgroepen.  

- Betreffende de werkgroep convenanten: de feedback moet 

verzameld en verwerkt worden in de Twijfelhulp. Volgende week is 

de volgende bijeenkomst.  

- Voor werkgroep onderzoeksrapporten is een eerste grove opzet 

gemaakt voor een mogelijke Twijfelhulp. Het format van een 

basisstuk moet nog ingevuld worden. Dat geldt ook voor de 

werkgroep Klachtoordelen.  

 

Openbaarmaking op verzoek  

- Betreffende de pilots Woo-verzoeken hoor je verschillende 

geluiden over hoe het loopt. De pilot is feitelijk vanuit BZK 

afgelopen, maar de departementen gaan wel door. Er valt op te 

merken dat de pilots zeker nut hebben, maar dat het niet direct 

leidt tot een sterke vermindering van het aantal dagen van de 

afhandeling van Woo-verzoeken. Aantal dagen is namelijk ook 

sterk afhankelijk van capaciteit personeel, kennis die zij hebben en 

de informatiehuishouding in het algemeen. De pilot heeft 

plaatsgevonden over een korte periode. De resultaten worden nu 

uitgewerkt. Verbeterpunten worden uiteraard meegenomen. 

Resultaten gaan naar de Kamer. Dan kan de buitenwereld ook 

reageren.  
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Vragen via website  

- Een vraag is doorgestuurd naar wie deze mogelijk kan afhandelen. 

Volgende keer wordt de afhandeling van de vraag besproken in dit 

overleg.    

 

Rondvraag en sluiting  

- Geen  

 

Actielijst  

Datum Wat Status 

30-5      

1 

Adviseurs zorgen dat 

rapport evaluatie 

beslisnota’s wordt 

aangepast in overleg 

met projectleider O&IHH  

 

 

 

30-5 

2 

 

Oppakken vraag: weten 

wij ingang voor 

studenten van TU Delft 

bij mogelijke 

onderzoeken rondom 

Woo (met hun 

designperspectief)? 

 

 

 


